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Írásbeli kérdés!

Dr. Kövér László úr
az Országgyűlés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló tv. 42. § (8) bekezdése alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést
kívánok benyújtani Dr. Nagy István agrárminiszter úrnak

,,Miért a török élvezi a jó minőségű magyar marhahúst?"
címmel.

Tisztelt Miniszter úr!

A kormany.hu portálon megjelent ,,Folyamatosan fejlődik a hazai húsmarhatenyésztés" hír
szerint a húsmarhatenyésztés a hazai állattenyésztés legdinamikusabban fejlődő ágazata.
Feldman Zsolt hozzátette, a magyar húsmarha ma döntően külföldön kel el.
A hazai húsmarha állomány az utóbbi évtizedben folyamatosan növekedett, mára meghaladta
a 300 ezres létszámot, amelynek több mint a fele tehén. A magyar húsmarhának jó piaca van,
túlnyomó részt külföldön talál vevőre.
A marhahús-fogyasztás Magyarországon az összes húsfogyasztás 3-5%-át adja csupán, ami
évi 3 kg/fö mennyiséget jelent és az EU átlagfogyasztás alig harmada. Így a hazai
marhahúsfogyasztásban van fejlődési potenciál. Ehhez azonban egyrészt megfelelő minőségű
feldolgozott árualapot szükséges előállítani, másrészt erősíteni kell a magyar kiskereskedők és
az éttermek, valamint a magyar tenyésztők közötti szakmai együttműködést - tette hozzá
Feldman.Zsolt.

A miatt kérdezem Miniszter urat:

1. Mivel kívánják ösztönözni a magyar marhahús fogyasztást?
2. Le kíván-e tenni a kormány a 6 millió sertés álmáról?

Budapest, 2018. október 31.
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